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Vragen van het lid Van der Ham
(D66) aan de minister van
Economische Zaken en de
staatssecretaris van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over het verbieden van gloeilampen.
(Ingezonden 2 februari 2007)

1
Hoe beoordeelt u het initiatief van de
Californische overheid te komen tot
een verbod op gloeilampen?1 Kunt u
aangeven in hoeverre een dergelijk
initiatief ook door de Nederlandse
overheid kan worden genomen? Kunt
u aangeven welke ruimte Europese
regels hiervoor geven? Heeft een
Amerikaanse deelstaat méér
mogelijkheden dan een Europese
lidstaat om tot zelfstandige
initiatieven ten komen? Zo ja, welke?

2
Hoe beoordeelt u de kans dat een
dergelijk verbod, een bijdrage kan
leveren aan energiebesparing? Kunt u
een inschatting geven van de werking
van een vergelijkbaar verbod voor de
Nederlandse situatie?

3
Bent u bereid te onderzoeken of op
overzichtelijke termijn een dergelijk
initiatief ook kan worden genomen in
Nederland?

1 Trouw, 1 februari 2007.

Antwoord

Antwoord van minister Van der
Hoeven (Economische Zaken), mede
namens de minister van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer.
(Ontvangen 1 maart 2007)

1 t/m 3
In het Coalitieakkoord heeft het
Kabinet vergaande ambities
gepresenteerd om een duurzame
leefomgeving te realiseren. Deze
kabinetsperiode worden in Nederland
stappen genomen in de transitie naar
één van de van de duurzaamste en
efficiëntste energievoorzieningen in
Europa in 2020. Het Kabinet streeft
daarbij ondermeer naar 2%
energiebesparing per jaar.
De realisatie van deze doelstelling
vraagt om een vergaande
beleidsintensivering.
Om de doelstellingen te halen, wordt
een samenhangend pakket van
maatregelen voorbereid. In dit
integrale plan zullen alle mogelijke
instrumenten in samenhang worden
bezien, waarbij ook Europese en
mondiale aspecten worden
meegenomen. Zo zal ook worden
gekeken naar mogelijkheden om het
gebruik van spaarlampen te
stimuleren en dat van gloeilampen te
ontmoedigen. Dit kan één van de
manieren zijn waarop concreet
invulling aan de beleidsintensivering

wordt gegeven. De door de heer Van
der Ham gestelde vragen zullen in dit
kader dan ook aan orde komen. Het
Kabinet zal u voor de zomer
informeren over een samenhangend
pakket van beleidsinspanningen op
dit gebied.
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